
 

 

 

 

Sak 3 Årsmelding 2024 

 

 

Årsmelding Sogndal SV 25. januar 2024 - 23. januar 2025 

Styret 

Styret det siste året har vore: 

Leiar: Steinar Øydvin,   

Nestleiar: Hanne Sæbø   

Styremedlemer: 

Vibeke Johnsen   

Kjell Einar Barsnes    

Yvonne Nshimirimana 

Mari Aune 

Ingrid Bjørkum 

1.vara: Andreas Liheim  

2.vara: Marte Lange Vik 

3-vara: Gerd Laila Ræstad 

Revisor: Jan Sigurd Haugen 

 

Årsmøtet 2024 

Årsmøte og nominasjonsmøte 2024 vart avhalde 
24.januari kommunestyresalen, kommunehuset i 
Sogndal. 13 stk var tilstades, to av dei var gjester frå 
Luster. Stortingsrepresentant Andreas Sjalg Unneland 
var innleiar og gjest. Andreas var tidlegare på dagen 
gjest hjå Vestlandsforsking. Årsmøtet vedtok tre 
fråsegner: ICAN Norge, Omvendt valdsalarm og 
Noradapt. 

Valnemd  

Årsmøtet valde denne valnemnd: Tone Jørgensen, 

Elise Aardal og ein representant frå Balestrand som 

styret fekk fullmakt til å oppnemna. På styremøtet 

29.10 vart Brit Sundgot oppnemnd som ny medlem av valnemnda. 

Styrearbeid 

Det har vore 8 styremøte i perioden – 4 våren og 4 hausten. Fleire av desse møta har vore på teams. 

Styremøta har vore felles for styret og SV-gruppa i forkant av formannskapsmøta. Styret har sendt ut 

11 medlemsbrev med informasjon om aktiviteten i lokallaget, fem våren 24 og seks hausten. Mari 

Aune og Andreas Liheim flytta i sommar, og begge gjekk difor ut av styret.  



 

 

  



 

 

Medlemmar 

Sogndal SV hadde 108 medlemmar 06.01.2025. Det vart registrert 10 nye medlemer i 2024, noko 

som gjorde at medlemstalet totalt auka med 7 medlemer. Sogndal SV er framleis det nest største 

lokallaget i Vestland SV! To av styret sine medlemer, Ingrid og Hanne har denne hausten delteke på 

kurs i bruk av Zetkin – eit program for å handtera medlemar og spreia informasjon, m.a. ved 

ringerundar. I november gjennomførde me ein ringerunde til ikkje betalande medlemer. 

Møte og anna arbeid 

5.2 Sogndal SV - gruppe og styremøte  

10.-11.2- Vestland SV   - fylkesårsmøte Bergen  - 

Steinar, Vibeke, Yvonne, Jan Sigurd og Ingrid  

23.2 Solidaritetsmarkering ukrainske folket 

7.3 Sogndal SV – medlemsmøte: arealplan, jordvern og 

naturmangfald. Innleiarar Kyrre Groven og Jostein Flatland 

8.3 Internasjonale kvinnedagsmarkering 

12.3 Sogndal SV - gruppe og styremøte 

15.4 Sogndal SV - medlemsmøte med Kirsti Bergstø digital helsing 

18.4 Støttemarkering Julian Assange 

23.4  Sogndal SV - gruppe og styremøte  

1.5         Sogndal SV, LO og Ap  - markering 1.mai 

30.5 Sogndal SV  - gruppe og styremøte  

1.6 Sogndal SV - Markering av verdas miljødag 

2.6 Fredsmarkering Fritt Palestina 

24.6 Sogndal SV - sommarfest i Fjøregeili 

26.8 Sogndal SV - gruppe og styremøte 

31.8 SognaPride 

12.9 Mads Gilbert : «Gaza 2024 – ei ekstrem menneskeskapt katasrofe» 

23.9 Sogndal SV - gruppe og styremøte  

14.10 Sogndal SV - kveldsmat med fylkesleiar Hege Lothe, Fjøregeili 3 

29.10 Sogndal SV - gruppe og styremøte  

7.11 Sogndal SV - medlemsmøte med nestleiar Marian Hussein 

18.11 Sogndal SV - Zetkin-ringerunde Hanne, Ingrid, Steinar 

2.12 Sogndal SV - gruppe og styremøte  

 

  



 

 

Representasjon:  
Medlem fylkesstyret og organisatorisk nestleiar i Vestland SV- Vibeke Johnsen  
1.varamedlem til landsstyret og nestleiar i sentral valnemnd – Vibeke Johnsen 
2.vara fylkestinget og 2.vara hovudutval kultur, idrett og inkludering: Anne Skaar 
2.vara hovudutval for næring:  Steinar Øydvin 
 
Informasjonsarbeid / Media 
Desse oppslaga har vore i SognAvis (Porten): 
 
26.11 Sogn Avis Anna Hamre - Tårer for Saften i formannskapet 

9.11 Sogn Avis Hege Lothe / Vibeke Johnsen - stortingsvallista S&Fj 

17.10 Sogn Avis Vibeke Johnsen - SV skal medverka til ein god politisk debatt 

4.10 Sogn Avis Mari Husabø Tryggleik for skuleborna på Kjørnes 

1.9 Porten  Vibeke Johnsen - Årets Sognapride vart «verdas sørste gruppeklem» 

30.8 Sogn Avis Hege Lothe - Ønskjer Lothe på topp 

25.8 Sogn Avis Vibeke Johnsen (m.fl) SognaPride 

17.7 Sogn Avis Vibeke og Leif gjekk ut døra heime og…. 

13.6 Sogn Avis Mari Husabø - Politikarane snudde: - No skal det flaggast 

12.6 Porten  Vibeke Johnsen - Pride-vedtak skaper reaksjonar 

7.6 Sogn Avis Vibeke Johnsen - Skuffa over kollegaene – Eg hadde venta meir 

6.6 Sogn Avis Vibeke Johnsen - Formannskapet vil ikkje ha prideflagging i juni 

6.6 Sogn Avis Vibeke Johnsen -Håpet om å flytta ansvar frå Nye veier lever vidare 

4.6 Sogn Avis Vibeke Johnsen (m.fl) - Kjærleik er kjærleik 

3.6 Sogn Avis Ingrid Bjørkum/Inga Henjum Halsnes - Gratis SFO verkar 

25.4 Sogn Avis Vibeke Johnsen (m.fl) -Har landa datoen for årets arrangement 

9.3 Sogn Avis Vibeke Johnsen (m.fl)  - Kvinnedagen på Dampskipskaien 

8.3 Sogn Avis Mari Husabø -Siste togethar ikkje gått, Sogn Avis 

5.3 Sogn Avis Vibeke Johnsen (m.fl)  - Slik reagerer politikarane på rusrykta 

24.2 Sogn Avis Vibeke Johnsen (m.fl)  - Då invitasjonen kom svinga dei seg rundt … 

17.2 Sogn Avis Vibeke Johnsen (m.fl)  - Barka saman i pausen 

12.2 Porten  Vibeke Johnsen  - Vibeke med ny rolle i Vestland SV 

5.2 Sogn Avis Vibeke Johnsen  - Vibeke er altfor sjeldan – Sogningane er fråverande 

2.2 Sogn Avis Ole Marius Folkestad - Kan saftbygda vera saftbygd og likevel byggja ned… 

25.1 Sogn Avis Vibeke Johnsen  - Krigsprofitt, etikk og oljefondet 

Totalt 22 oppslag  i Sogn Avis og 3 i Porten 

På facebooksida er det 6.januar 2025 983 fylgjarar.   
Nytt av året er at heimesida vår er flytta til SV sine sider sogndal.sv.no 

https://sogndal.sv.no/


 

 

 
Økonomi –  
Sogndal SV har over fleire år bygd opp ein god økonomi. SV har nytt godt av partiskatten laget har 
fått fordi Vibeke Johnsen har var varaordførar. Dette gjer til at me no kan nytta meir til partiarbeidet 
inn mot valåret 2025. 
 
 
Vurdering av arbeidet 
Sogndal SV viser seg godt fram i sosiale media m.a. ved aktiv deltaking i arrangement som 
støtteaksjon for Gaza og det palestinske folket og i Pridearrangementet.  
Det er godt oppmøte på dei digitale styre/gruppemøta. At dei er digitale gjer at me når heile den vide 
kommunen vår.  
Styret ynskjer å takka kommunestyregruppa vår for ei framifrå godt arbeid i året som har gått. De 
markerer dykk svært bra i krevjande tider! 
 
-styret- 

 

 


